



PROTOKOLL STYREMØTE VT 9 ex/ 2022-2023

Tid: 16.februar 2023 kl. 17:00 – 20:00
Sted: Jarlsberg
Til stede: Malin Sandbæk, Frank Skarsholt, Roger Hansen, Celine Talbot, Marita Tangen
Svindland, Joachim Haugvaldstad og Hilde Jensen
Ikke til stede:
Fra adm: Hege Rokseth, forbundssekretær

SAKSLISTE:

Saksnr.	Styreperiode	Sak	Ansvarlig
S1-9	2022 – 2023	Godkjenning av innkalling og protokoll VT 8ex	Nestleder
S2-9	2022 – 2023	Innkomne saker GF	Nestleder
S3-9	2022 – 2023	Budsjett/økonomi	Forbundssekretær
S4-9	2022 – 2023	Aktivitetsplan 2023	Forbundssekretær
		Orienteringssaker	Nestleder
		Eventuelt	

Nestleder Frank Skarsholt åpnet møtet ved å ønske velkommen. Det ble meldt inn tre (3) sak til eventuelt.

PROTOKOLL

S-1-9/22-23 Godkjenning av innkalling og protokoll VT8ex

Vedtak: Styret godkjente innkallingen og protokoll VT8ex

S-2-9/22-23 Innkomne saker GF

Styret gikk gjennom saken som Stokke om omegn har sendt inn. Styret var enstemmig enige i at ideen er god, men at det ikke er en sak for kun Vestfold sin generalforsamling.

Vedtak: Styret takker for innspillet og videresender saken til driftsselskapet, som vi anser som rette instans.

S-3-9/22-23 Budsjett/økonomi

Forbundssekretær gikk gjennom poster som må inn i budsjettet for 2023. Det er vanskelig å forutse slik som lotteriinntektene pga uavklarte konsekvenser av den nye lotteriforskriften.

Vedtak: Styret tok saken til etterretning

S-4-9/22-23 Aktivitetsplan 2023

Styret diskuterte årets aktiviteter. Forbundssekretær lager et forslag som styret skal godkjenne før det legges med sakspapirene til generalforsamlingen.

Vedtak: Styret tok saken til etterretning



Orienteringssaker

1. Organisasjonskurs 27.februar. Forbundssekretær gikk gjennom de som er påmeldt på kurset og poengterte viktigheten av at styrene inklusiv forbundsstyret møter opp på dette kurset
2. Bisettelse Knut Olav Dahl 24.februar 2023. VT ønsker å bidra i samarbeid med BT.
3. Amatørmatchen - ref budsjett. Jobber med å få et par sponsorer. Marita følger opp Åby
4. Medlemsmøte 23.2 – Roger leder møtet.

Eventuelt

1. Marita Tangen Svindland representerer VT på oppdretterseminar, og styret ønsker å representere VT ved flere anledninger i løpet året.
2. Førstehjelp til hester. Styret diskuterte dette, men ble enige om at dette ville være vanskelig å gjennomføre og holde vedlike.
3. Mønstringsløp - styret tar kontakt med Ole Morten ang Hesteeierforeningen for å høre om de midlene kan brukes til denne saken, og samtidig tar vi det opp med laglederne på møtet den 23.2 om vi kan lage en pott til dette.

Møtet ble avsluttet kl.20:00

Foreløpig protokoll sendt til gjennomgang/godkjenning: 16.februar 2023

*Frist for innspill/endringer: **19.februar 2023.***

Protokollen anses som godkjent dersom det ikke kommer innspill/endringer innenfor fristen.

Malin Sandbæk

Frank Skarsholt

Celine Dobloug Talbot

Roger Hansen

Marita Tangen Svindland